
Skinnskattebergs Vägförening 

Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma den 24mars 2015 i St Davidsgården Skinnskatteberg 

§ 1 Styrelsens ordförande Elof Nilsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade 2015 års
ordinarie stämma öppnad.

§ 2 Förelåg förslag till dagordning.
Beslutades att godkänna föreliggande förslag till dagordning.

§ 3 Val av mötesordförande
Stämman valde Leena Berglund att leda dagens förhandlingar.

§ 4 Val av protokollförare
Stämman valde Bengt Larsson till mötets sekreterare.

§ 5 Upprättande av närvarolista tillika röstlängd.

Följande personer med rösträtt deltog Andelar
Jan-Elof Nilsson Vätterskoga 4:214 1,0
Leena Berglund  Vätterskoga 4:469 1,0
Per Björklund Ämthyttan 4:27 1,0  
Lars-Göran Persson Vätterskoga 4:351 1,0  
Ingvar Nordqvist Vätterskoga 4:275 1,0
Göran Eriksson Vätterskoga 4:279 1,0
Olle Fernqvist Vätterskoga 4:283 1,0
Siren Fosstveit Vätterskoga 4:366 1,0
Bertil Leneklint Vätterskoga 4:52 1,0
Anders Nordenbris Vätterskoga 4:453 1,0
Günter Sass Prästgården 1:105 1,0
Kerstin Söderström Vätterskoga 4:181 1,0
Peter Åhlén Vätterskoga 4:342 1,0
Karl-J Karlberg Vätterskoga 4:319 1,0
Tom Myrland Vätterskoga 4:606 1,0
Rolf Karlsson Prästgården 1:69 1,0
Evy Albinsson Vätterskoga 4:180 1,0
Rickard Grusell Vätterskoga 4:179 1,0
Gunnar Göthe Vätterskoga 4:247 1,0
Thomas Lenell,Skinnskattebergs kommun    Båresta 1:3...         198,3

Ovanstående deltagarförteckning beslutades utgöra röstlängd.

Utöver ovanstående deltog utan rösträtt
Bengt Larsson och Jan Helge

§ 6 Protokolljustering mm
Till att jämte mötesordföranden justera mötets protokoll valdes 
Olle Fernqvist och Ingvar Nordqvist.
Tid och plats för protokolljusteringen bestämdes till torsdag den 26 april 2015 kl 10.00 på
kommunkontoret
Beslutades att det justerade protokollet skall hållas tillgängligt för medlemmarna på
kommunkontoret Dessutom kommer protokollet att läggas ut på föreningens hemsida 
skbgvagforening.se



§ 7 Fråga om stämman utlysts i enlighet med stadgarna.
Det upplystes om att stämman kungjorts genom dels annons i Fagersta Posten måndag den 9
mars, dels genom anslag, uppsatt den 10 mars på kommunkontoret och biblioteket.Dessutom har
årsstämman annonserats i kommunens informationstidning 0222:an med utgivningsdag den 28
februari.
Årsmöteshandlingar med debiteringslängd och förslag till utdebitering och senast dag för
betalning av årsavgiften har fr o m den 10 mars fram t o m mötesdagen varit utlagda för påseende
på kommunkontoret och biblioteket  i Skinnskatteberg.

Beslutades att stämman var stadgeenligt utlyst.

§ 8 Styrelsens årsredovisning för 2014
Upprättad verksamhetsberättelse jämte resultat- och balansräkning för 2014 gicks igenom och
diskuterades.

Efter avslutad diskussion lades årsredovisningen till handlingarna.

§ 9 Revisorernas berättelse
Ingen av de valda revisorerna är närvarande. Revisionsberättelsen upplästes och lades med god-

            kännande till handlingarna.

§ 10 Fastställande av balans- och resultaträkningar.
Efter tillstyrkande från revisorerna beslutade stämman att fastställa balans- och 
resultaträkningarna.

§ 11 Disposition av årets resultat.
Stämman beslutade att disponera årets resultat i enlighet med styrelsens förslag.

§ 12 Ansvarsfrihet för styrelsen 
Efter tillstyrkande av revisorerna beslutade stämman att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för den tid
revisionen omfattat.

§ 13 Styrelsens förslag till budget och verksamhetsplan för 2015 jämte utdebitering samt 
fastställande av debiteringslängd.

Det upplystes och noterades i protokollet att förslaget till debiteringslängd, utdebitering och 
förfallodag för avgiftsbetalning fanns tillgängligt för granskning vid stämman.

Efter genomgång av förslaget beslutade stämman
att fastställa verksamhetsplan och budget för 2015
att fastställa förliggande förslag till debiteringslängd, samt
att fastställa utdebiteringen till 1.200 kr per andel med förfallodag den 5 maj 2015 

§ 14 Medborgarförslag
Till kommunfullmäktige har Christine Frid Kolmilvägen 21, lämnat medborgarförslag om
fartbegränsande åtgärder genom att anlägga gupp på Hagstuvägen. Farthindren föreslås bli
placerade där gång- och cykelvägen korsar Hagstuvägen mellan stybbvägen och Kojvägen
Kommunstyrelsen har fört förslaget vidare till vägföreningen då kommunen inte ansvarar för
vägfrågor i området.
Vägföreningens styrelse har förelagt stämman ärendet.

Efter en livlig diskussion beslutade stämman att inte anlägga något gupp men istället placera ut     
        betongelement som en chikan på lämplig sätt där gång- och cykelvägen korsar Hagstuvägen.



§ 15 Ersättning till styrelsen och revisorerna 
Beslutades att beträffande sammanträdesersättning till styrelsen följa samma regler och belopp
som tillämpas för kommunala förtroendevalda i Skinnskattebergs kommun
För arvoden i övrigt beslutades att räkna upp dessa med tre procent i förhållande till vad som gällt
under 2014.

§ 16 Valärenden
På förslag från valberedningen förrättades följande val 

styrelseledamöter på två år Tom Myrland, omval

styrelsesuppleanter på ett år Rolf Karlsson, omval
Ingvar Nordqvist, omval
Rickard Grusell, omval

revisor på två år Ulf Lindström, omval

revisorsuppleant på två år Britt-Marie Risberg, omval

styrelseordförande, ett år Jan-Elof Nilsson, omval

§ 17 Valberedning 
Till valberedning att förbereda styrelseval mm inför nästa års ordinarie föreningensstämma valdes
Olle Fernqvist (omval), Siren Fosstveit (omval) och Kjell Gustavsson
Som sammankallande valdes Siren Fosstveit.

§ 18 Omedelbar justering
Beslutades om omgående justering av §§15 och 16 (protokoll bilägges)

§ 19 Stämman avslutades.

Efter genomgång av de formella beslutsärendena lämnades ordet fritt för deltagarnas frågor och
synpunkter. Åtgärder med anledning av framförda synpunkter beslutas av styrelsen 
Anders Nordenbris, Furuvägen för fram sin mening i följande frågor
- Gräsklippning - anser att gräset tillåts växa för högt på grönområdena
- Sly- och trädröjning på grönområdena - kan bli bättre
- Vändplanen på Furuvägen - Vägytan är gropig; olycksrisk
- Vid Furuvägens anslutning till Masmästarvägen har snöhögar försvårat sikten med                       
  olycksfallsrisk
- Skogen som omger tätorten, växer allt närmare bebyggelsen - vid skogsbrand skulle detta kunna 
   utgöra en fara
- Påminnelser och krav på grund av obetalda vägavgifter bör ske snabbare.

Vid protokollet

Bengt Larsson

Justering



Leena Berglund Olle Fernqvist Ingvar Nordqvist


